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Verslag:  

 

1. Goedkeuring verslag commissie oktober 2013 

 

Het verslag werd nog niet doorgestuurd en zal op de volgende vergadering ter 

goedkeuring voorliggen. 

 

2. Toelichting ongekwalificeerde uitstroom, (mevrouw Ly Dang Kim, diensthoofd 

onderwijsondersteuning en mevrouw Danny Van Craen, diensthoofd sociale 

economie) 

 

Schepen Marc Hendrickx licht toe dat de agendering van dit onderwerp komt uit het 

initiatief dat SP.a genomen heeft in de gemeenteraad. Het onderwerp ligt hem zelf 

ook zeer aan het hart. 

 

De voorzitter geeft mevrouw Dang Kim het woord. Mevrouw Dang Kim geeft een 

uitgebreide toelichting aan de hand van de presentatie in bijlage. Volgende vragen 

worden gesteld: 

 

Mevrouw Dang Kim legt uit dat er een discussie is over de interpretatie van de 

cijfergegevens. KU Leuven hanteert immers andere methodieken dan de Vlaamse 

overheid. 

 

Marc Hendrickx: pikt hierop in en citeert dhr. Cops, directeur van het CVO, die zich 

hierin boos maakte. Blijkt dat alle studenten in het CVO, gecatalogeerd zijn als 

ongekwalificeerde uitstroom. Dat kan toch niet. 

 

Mevrouw Dang Kim: bevestigt dit en geeft alle maatregelen weer die de stad neemt 

of ondersteunt om de ongekwalificeerde uitstroom tegen te gaan. Onder andere 

wordt een flyer voorzien met als titel “Wat als je toch nog een diploma wil halen?” 

daarnaast wordt het project carrousselleerlingen toegelicht. 

 

 

Rita Van den Bossche: Stappen jongeren vrijwillig in dit project? 

 

Mevrouw Dang Kim: Het idee is wel dat ze een minimum aan motivatie hebben om 

erin te stappen en dat dit ook zo wordt gecommuniceerd. De initiatie gebeurt steeds 

via de school zelf. Als deze voorwaarden niet vervuld zijn, gaat de organisatie geen 

traject opstarten. 

 

Vervolgens licht het diensthoofd het actieplan schoolse vertraging toe. 

 

Johan De Vleeshouwer: dankt het diensthoofd voor de toelichting, zowel hier als in de 

nota naar de gemeenteraad. Hij vraagt of het mogelijk is om het actieplan door te 

sturen. 

 

Gert Eeraerts belooft om dit als bijlage bij het verslag te voegen. 

 

Zineb El Boussaadani: Ook de BIM en het college hebben op dit thema gereageerd en 

gesteld dat de gegevens niet correct worden voorgesteld. 



 

Mevr. Dang Kim: verduidelijkt dat het uiteraard gaat over een onderzoek met een  

beperkte populatie. Deze cijfers worden dan vervolgens geëxtrapoleerd. Misschien 

zit hierin al een stukje van de vertekening. Verder is er natuurlijk ook een grote 

verscheidenheid in de Mechelse scholen. Wat voor de ene een terecht probleem is, 

is ongekend in een andere school. 

 

Zineb El Boussaadani: Ook de populatie van die scholen zou wel eens kunnen 

verschillen.  

 

Mevrouw Danny Van Craen vervolgt hierop met een toelichting van wat de stad 

doet in het domein van de sociale economie. Het is immers hier dat deze mensen 

in een later stadium terug komen opduiken. Hierop komen geen bijkomende 

vragen. 

 

De voorzitter sluit de vergadering.  

 

 

Verslaggever: Gert Eeraerts 


